
Vragen van de Hilversumse VVD aan Wethouder Walters over de buurtenquête Bruisend 
Hart / fietsstraat-auto-te-gast ex art. 41 RvO 
 
Via de nieuwsbrief van de gemeente vernamen wij dat er een enquête is geweest over het al 
dan niet aanleggen van een fietsstraat-auto-te-gast verbinding tussen de Larenseweg en de 
Zuiderweg. Volgens de website1 van de gemeente met de volgende insteek: 
 
Bezoekers van de beide bijeenkomsten hadden de mogelijkheid om via een antwoordkaart 
aan te geven welke nieuwe verkeerssituatie de voorkeur had: wel of geen auto te gast straat 
tussen de Larenseweg en de Zuiderweg aanleggen bij uitvoering van de plannen in het 
Bruisend Hart. Ook bestond de mogelijkheid om online een voorkeur aan te geven. 
 
Bij het vaststellen van de Structuurvisie Bruisend Hart op 9 juni 2022 is reeds besloten dat 
deze verbinding er komt: amendement “A22-45 - Een bruisend en bereikbaar hart”. In eerste 
instantie aanleggen, en daarna kijken, in overleg met de buurt, of de verbinding op termijn 
misschien kan verdwijnen. Daarbij is de volgende zin in het raadsbesluit terecht gekomen: 
 
De huidige noord-zuid-verbinding (Kleine Drift) dwars over het plein verdwijnt. In plaats 
daarvan wordt langs het plein een verbinding Larenseweg-Zuiderweg ingericht in de vorm 
van een auto-te-gast-straat (zie indicatieve verbeelding). Op termijn wordt in overleg met 
omwonenden en overige belanghebbenden besproken of het wenselijk en mogelijk is de 
verbinding voor autoverkeer af te sluiten en zo de verblijfskwaliteit van het plein verder te 
vergroten. 
 
Over deze enquête de volgende vragen: 
 

1. Hoe verhoudt deze enquête zich tot het raadsbesluit deze straat sowieso aan te 
leggen? 

2. Is de buurtbewoners verteld dat de Raad reeds een besluit genomen heeft dit te 
doen en dat hun input derhalve niet verwerkt kan/zal worden, althans niet bij de 
uitvoer van de plannen in eerste instantie? 

3. Op basis waarvan denkt wethouder dat de resultaten van deze enquête moeten 
worden aangeboden aan de raad? 

4. Hoe kan het dat dit zo gelopen is? De ontstane situatie is ongemakkelijk en zal 
begrijpelijkerwijs ergernis opwekken bij de buurtbewoners. Kan de wethouder 
reflecteren op het (participatie-)proces? 

 
Bij voorbaat dank voor de beantwoording, 
Hidde Fennema 
VVD 
 
 
1 https://1221.hilversum.nl/bruisend+hart/nieuws+bruisend+hart/2598251.aspx?t=Uitslag-
Auto-te-gast-straat-enquete 
 
 


